

ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE 3 DE L'AJUNTAMENT DE SABADELL

Identificació de la sessió

Núm. de la sessió: 16/2014
Caràcter: extraordinari
Data: 18 de febrer de 2014
Horari: de 19.30 h a 20.32 h
Lloc: Auditori del Centre Cívic de Ca n'Oriac

Assistents:

Carles Bosch Masó, president
Manuel Robles Fernández, vocal del PSC
Pedro López Abad, vocal del PSC
Antonio J. Recio Prats, vocal de l'AV de Torreguitart
Alonso Simón Martínez, vocal de l'AV de la Plana del Pintor
José Antonio Pàrraga Marín, vocal de les entitats esportives
Juan Noguera Ceron, vocal de les entitats regionals
Ana Almendro Pérez, vocal de les entitats educatives
Avelino Garrigós Pérez, vocal del grup d'entitats *altres entitats*
Miguel Angel Tello Corredera, vocal de les entitats de comerciants
Francesc Sanz Salvador, vocal dels centres d'ensenyament
Xavier Carbonell Arqués, representant de CIU (5%)
Manuel Navas Escribano, representant de ES (5%)
Pere Güell Gavilán, secretari delegat

Altres assistents:

Cristina López Herrero, cap del Servei d'Obres Públiques
Carles Bericat López, cap de secció de Mobilitat
Lola Ortega Torres, tècnica de territori del Districte
Públic assistent

Absents

Emilio López Sánchez, vocal de l'AV de Ca n'Oriac
Juan Antonio Artero Siles, vocal de l'AV de la Roureda
Mhamed Aolad Aissa, vocal de les entitats culturals
Júlia Saiz Muñoz, vocal de les entitats culturals
Francisco Hermoso Moreno, vocal de les entitats esportives
Mamadou Diallo, vocal del grup d'entitats *altres entitats*
Carme Berbel Navarro, vocal de centres d'atenció primària
Elisabeth Plans Soriano, vocal de centres d'atenció primària
Cristobal Ríos Gómez, representant del PP (5%)

Excusen l'absència:

Ramon Burgués Salse, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat
 Eusebio García Fernández, vocal del PSC
 Manuel Calzado Corona, vocal del PSC
 Eduardo Torres Riquelme, vocal de l'AV de Sant Julià
 Antonio Muela Cuerpo, vocal de l'AV del Torrent del Capellà
 Raquel Jiménez Martínez, vocal de les entitats esportives
 Francisco J. Lobato Alvarez, vocal del grup altres entitats

Ordre del dia

1. Remodelació de la plaça d'Espanya

Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l'article 12 del Reglament municipal dels consells de districte, de 30 d'abril de 1997, el president, el Sr. Carles Bosch Masó, declara oberta la sessió.

Desenvolupament de la sessió

El senyor Carles Bosch dóna la benvinguda a tots els assistents. A continuació, recorda que es tracta d'una sessió extraordinària i informa que s'incorpora també un segon punt, en atenció a la petició que va sorgir fa uns dies, per explicar com anirà el trànsit de vehicles i transport públic al barri de la Plana del Pintor, i que quedarà modificat a causa de les obres. Per assentiment, s'accepta tractar també aquest tema. Així mateix, comenta que, si no tenen inconvenient, s'inicia la sessió pel punt número 2.

2. Trànsit de vehicles i transport públic a la Plana del Pintor - modificació per obres

Pren la paraula el Sr. Carles Bericat i, amb el suport d'un plànol, explica el tram que s'ha de tallar al trànsit des del carrer del Vinhamala fins al carrer d'Himàlaia: durant la primera fase, quedarà tallat el carrer del Vinhamala en direcció a la Plana del Pintor, abans del carrer de Feliu Elies, de manera que no es podrà accedir a aquest carrer i, fins al c. d'Himàlaia inclòs. Així estarà durant aproximadament un mes. Posteriorment, durant la fase dos, es podrà accedir al carrer de Feliu Elies que quedarà tallat a continuació, restant així fins aproximadament novembre. Per suplir aquest tall, s'obrirà un pas provisional de dos sentits de circulació i vorera des de carrer d'Himàlaia a l'alçada dels carrers de Collserola i dels Alps, a través de la zona d'obres, fins al carrer de Feliu Elies a l'alçada de la porta d'entrada a l'escola aproximadament. Explica, també, els camins alternatius del transport públic i com afecta a les línies d'autobusos 1, 2 i 80.

El Sr. Alonso Simón exposa el problema que hi ha de trànsit al carrer d'Himàlaia, que s'agreuja amb la incorporació de pas de la línia 2 i reitera la petició que han fet des de l'associació de veïns perquè aquest carrer sigui d'un sol sentit durant el temps que duri l'obra, ja que és ara quan tenen els problemes. Aquesta sol·licitud és comentada per

diversos assistents, així com diferents itineraris alternatius per als autobusos, que són valorats pel departament de Mobilitat.

El Sr. Pere Güell comunica que es tornarà a mirar si es pot suprimir una filera d'aparcaments al c. d'Himàlaia, per millorar la situació.

1. Remodelació de la plaça d'Espanya

Pren la paraula Cristina López, que explica que aquests dies s'inicia el concurs de la 1a fase de les obres d'urbanització de la plaça d'Espanya. Actualment, està tancat el vial per la part nord.

Amb el suport d'una projecció, exposa i explica amb detall la fase 1: la proposta de plaça, que ja va ser treballada amb els veïns, contempla la desaparició de les escales dels edificis, ja que la plaça arribarà fins allà, i diversos parterres que divideixen l'espai formant diferents camins que porten a l'estació. També inclou l'ampliació de les tres voreres restants i la incorporació del carril bici, així com, suprimir el passeig central del primer tram de l'av. de l'Alcalde Moix i ampliar les voreres incorporant el carril bici perquè arribi fins al rodal. Les rotondes que hi ha a aquesta avinguda i la que dirigeix cap a Can Llong desapareixeran. Explica també on estaran ubicats CiD, taxis i parades de bus de tota la plaça. Per a la segona fase, quedarà la part més central de la plaça.

El Sr. Francesc Sanz pregunta si hi haurà alguna rampa per a persones que van en cadires de rodes que sigui d'entrada a l'estació. La Sra. Cristina López indica les rampes que hi ha al projecte i que un dels accessos a l'estació ja és a peu pla.

El Sr. Miguel Angel Tello planteja els problemes que consideren que hi ha respecte a la circulació de vehicles, des de l'av. de Josep Tarradellas en direcció a Ca n'Oriac i exposa que fa temps que demanen que es pugui girar a l'esquerra en arribar a la plaça d'Espanya.

La Sra. Cristina López diu que, en principi, en aquell punt no es podrà girar a l'esquerra.

El Sr. Juan Noguera diu que molts conductors opten per l'av. de Josep Tarradellas per evitar el semàfor que hi ha per girar cap a l'av. de la Concòrdia, ja que es formen molts embuts.

El Sr. Carles Bosch comenta que es treballarà per millorar el gir cap a l'av. de la Concòrdia i es buscarà una solució, ja que posar una rotonda on la demanen és una tasca molt més complexa, ja que allà hi van sortides d'emergència.

El Sr. Manuel Lorenzo, del públic assistent i de l'AV de la Plana del Pintor, pregunta si s'eliminen els aparcaments actuals de la plaça. La Sra. Cristina López contesta que sí que s'eliminen.

Pren la paraula el Sr. Antonio Recio i comenta que el més essencial és el disseny intern de la plaça i que comencin a fer-la ja. El tema del trànsit ja li sembla correcte, tot i que hi ha qüestions tècniques que es podrien millorar.

El Sr. Toni Murcia, del públic assistent i de l'AV de Torreguitart, comenta que s'hauria de començar a treballar en la rotonda nord, per comunicar des de l'av. de Matadepera fins a Castellar del Vallès, ja que l'enllaç amb aquest municipi és un problema. Insta a l'Ajuntament que doni prioritat a la rotonda nord.

(El Sr. Manuel Navas s'incorpora a la reunió a les 20.04 h)

El Sr. Alonso Simón aclareix que ja existeix una plataforma veïnal que s'encarrega de demanar aquesta qüestió i que no és tan fàcil, ja que també afecta l'Ajuntament de Castellar.

El Sr. Santiago Gómez, del públic assistent i de l'AV de Ca n'Oriac, pregunta si hi ha fonts d'aigua per beure a la plaça. La Sra. López li contesta que creu que sí, i pren nota per comprovar-ho i incorporar-ho.

El Sr. Antonio Recio diu que, en el seu moment, va quedar pendent el tema del lavabo públic.

El Sr. Manuel Lorenzo diu que tampoc poden anar al lavabo de l'estació perquè no n'hi ha, i al disseny de la plaça tampoc no es veu. És un problema per les persones usuàries i que anirà en augment cada dia. Demana que l'Ajuntament faci una proposta i que es pugui garantir aquest servei públic.

Es demana el calendari de l'obra i la Sra. Cristina López explica que ara es fa el concurs i la licitació d'empreses, després s'han de puntuar, adjudicar, etc. i calcula que es podria començar a l'estiu. També diu que les fases 1 i 2 no seran correlatives.

Pren la paraula el Sr. Alonso Simón per presentar novament la Comissió del Parc del Nord i demanar una reunió que és molt necessària, a causa del problema que hi ha amb el moviment de les terres, ocasionat per l'obra en l'àmbit del Parc, ja que s'estan fent talussos sospitosos que a la llarga generaran problemes.

Per part de diverses persones del públic assistent i del Sr. Manuel Navas, s'exposa la queixa per l'acumulació de terres entre el Torrent del Capellà i el carrer de Guanta, ja que, segons manifesten, el projecte que hi havia fa 13 anys no contemplava aquestes terres. Demanen que es respecti el disseny acordat en aquell moment. Reclamen, també, que la reunió que tenen sol·licitada per part de la Comissió del Parc del Nord es realitzi de manera urgent.

El Sr. Carles Bosch comenta que si s'hi han posat terres de més s'hauran de treure i que es revisarà el projecte de fa 13 anys i comprovarà si el que s'està fent és tan diferent del previst com exposen. S'intentarà fer la reunió demanada al més aviat possible.

El Sr. Antonio Jara, del públic assistent i de l'associació de veïns del Torrent del Capellà, explica que tots coneixen la Comissió i la funció que realitza. Ara volen tornar-se a presentar i començar a treballar. Esperen dia i hora per aquesta reunió. Recorda que l'alcalde els va dir, en aquell moment, que la 4a fase del parc del Nord es faria

després de l'obra del metro i aquests se'n farien càrrec de totes les despeses. Considera que han de tenir paciència i confiança.

El Sr. Carles Bosch explica que hi ha compromís de l'empresa constructora d'urbanitzar el parc del Nord, que té uns 8 milions d'euros de cost. Aquests diners no els posa l'Ajuntament. El que no sap és si les necessitats per aquest parc són ara les mateixes que les de fa 13 anys, i és el que també s'ha de valorar.

El Sr. Juan Noguera exposa que amb el tall de la ronda d'Ibèria, que està molt proper, l'afluència de vehicles que entraran per la ronda Oest s'incrementarà i el semàfor que hi ha al final de la ronda, al costat de la benzineria, causarà molts problemes i llargues cues.

El Sr. Carles Bosch informa que ja s'està treballant per minimitzar-ho.

I no havent més temes a tractar, el senyor Carles Bosch dóna les gràcies als assistents per les seves aportacions.

El president aixeca la sessió, de la qual com a secretari delegat, estenc aquesta acta.

El secretari delegat

Vist i plau
El president